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Concept Verslag Commissie Samenleving 21 juni 2022

Tijd 19:30 uur
Locatie Raadzaal
Voorzitter H.T.W. Visser
Aanwezig G.S.J. Broersen, H.S. Burger, J.J. du Croix, B.L.Y. van Die, J. Harmsen, F.S.N. 

Hesseling, , A.Y. van Loon, J. de Nooij, H.F.G.M. Staring, J.G.B.A. Lombarts, L. van 
der Velden en P. de Winkel

Afwezig Afwezig: R.C. Korthaus
College  A.H.M. Albers, S.H. Bijl en B.M. Kagei

1 Opening en vaststellen agenda
Bij agendapunt 5 is het raadsvoorstel Z/22/411961 Vaststellen Samenwerking en 
opdrachtgeverschap Jeugd, Wmo en Beschermd Wonen niet compleet. De commissie 
zal dit raadsvoorstel niet in deze vergadering bespreken. De commissie adviseert de 
raad in de vergadering van 6 juli a.s. dit raadsvoorstel niet in behandeling te nemen en 
bij het college terug te leggen.

2 Vaststellen verslag vorige vergadering
Het verslagen wordt op de punten aangegeven door mw. Van der Velden en Van Die 
gewijzigd. Voor het overige wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld.

3 Vaststellen planningslijst en lijst toezeggingen en moties
Beide lijsten zijn door de commissie ongewijzigd vastgesteld.

4 Z22/419681 Jaarstukken 2021 Gemeente Zevenaar
Beantwoording vragen mw. Van Die m.b.t. kinderopvang: deze worden schriftelijk 
beantwoord.

Conclusie van de bespreking: voor de programma’s besproken in de commissie 
Samenleving als hamerstuk op de agenda van de komende raadsvergadering

5 Z/22/411961 Vaststellen Samenwerking en opdrachtgeverschap Jeugd, Wmo en 
Beschermd Wonen
Niet besproken 

6 Stand van zaken Sociaal Domein
Wethouder Bijl geeft aan nu nog te kort wethouder te zijn om hier iets over te zeggen.

7 Punten van orde commissie
Door Ons Zevenaar zijn 2 punten voor dit agendapunt aangedragen: 

1. Overlast Hagendal (dit betreft een mededeling en behoeft geen reactie 
van andere commissieleden

2. De Oekraïense Vlag. (Hier wil ik mijn medecommissieleden vragen om 
dit punt voor de volgende vergadering te agenderen zodat er een 
inhoudelijke bespreking plaats kan vinden).
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Beide punten worden meegenomen naar de vergadering van de 
agendacommissie van 22 augustus. 

8 Mededelingen portefeuillehouders
-

9 Rondvraag
Hiervan wordt gebruik gemaakt door:
- mw. Van der Velden:
Is er vorig jaar een klanttevredenheidsonderzoek uitgevoerd door de RSD? Zo ja dan 
graag via de lijst ingekomen stukken aan de raads- en commissieleden verspreiden.
- dhr. De Winkel
Hoe worden de mensen die qua inkomen in aanmerkingkomen voor de energietoeslag 
maar nog niet bekend zijn bij de gemeente geïnformeerd over deze toeslag?
Wethouder Bijl: deze vraag wordt schriftelijk beantwoord.

10 Sluiting
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor de inbreng en sluit om 20:36 u. de 
vergadering.

Zevenaar, 21 juni 2022,
Roelien Heemsbergen, commissiegriffier

Video verslag van deze vergadering: 

https://channel.royalcast.com/zevenaar/#!/gemeentezevenaar/20220621_1


